
Verslag Milieuraad Ieper 

plenaire vergadering 16 januari 2025 
in AC AURIS, Raadzaal tweede verdieping vanaf 19.30u 

 

 

 

 

1. Inleiding door de voorzitter ad interim  

 

2. Statuten: zie bijlage 

 

3. Voorstelling leden: zie bijlage  

 

4. Presentatie over de Milieuraad door de jaren heen  

 

5. Verkiezing nieuw bestuur 

Danny Venus: voorzitter 

Rudy Claeys: secretaris 

Bart D’hondt: penningmeester 

Jef Vanhove: bestuurslid 

worden unaniem verkozen.  

Ondervoorzitter en 1 bestuurslid zijn nog vacant.  

 

6. Data volgende milieuraden 

19 februari, 23 april, 19 juni, 18 september en 20 november. 

 

7. Medewerking in diverse werkgroepen en beheercommissies 

Worden verkozen als vertegenwoordigers: 

Golfclub De Palingbeek: effectief Bart D’hondt en Luc Goosens als vervanger 

Provinciaal domein De Palingbeek: effectief Piet Theerens en Luc Goosens als vervanger 

Verdronken Weide: effectief Kris Bonduelle en Piet Theerens als vervanger 

Verkeerscommissie: effectief Jasper Vangaever en Danny Venus als vervanger 

Gecoro: effectief Danny Venus en Jef Vanhove als vervanger (via stemming)  

 

8. Bedrijfsbezoeken 

 

Voorstellen van vanuit het bestuur: 

• Waterproductiecentrum Zillebekevijver 

• Fruitboer Myngheer (tevens voorzitter landbouwraad) 

• Commonwealth War Graves Commission  

• Golfclub De Palingbeek 

Extra voorstellen altijd welkom. 

 

9. Werkgroepen 

Werkgroep Natuur komt binnenkort samen rond ondermeer gierzwaluwenproject. 



Werkgroep Groene pluim: medewerkers Danny Venus, Rudy Claeys, Bart D’hondt, Piethein 

Claeys, Amalia Racila en Tania Eggermont. 

Eerste samenkomst met de Landbouwraad: gesprek verliep in een positieve sfeer. We 

blijven een open lijn houden en bespreken de thema’s die ons verbinden. Op 30/01 is de 

volgende vergadering in Auris rond wegbermbeheer. Kathleen vervoegt de vergadering.  

 

10. Toespraak Schepen  

De schepen bedankt de oude rotten en de nieuwe medewerkers. Hij is erg opgetogen met 

de inhoudelijk erg sterke en ook diverse samenstelling van de nieuwe Milieuraad. Hij vindt 

het positief dat er een samenwerking is opgestart tussen de Milieuraad en de 

Landbouwraad en is van mening dat er nog meer groen kan in onze stad.  

 

11. Bedanking vorige voorzitter en ambtenaar  

Lieven wordt bedankt met een mand streekproducten voor zijn werk als voorzitter maar 

ook zijn inzet als lid van de Milieuraad en dit al sinds het frille begin in ’84. 

Hein Lapauw, voormalig Ambtenaar voor duurzaamheid nam ontslag voor een gelijkaardige 

job dicht bij huis in Wevelgem. Wij danken hem ook voor de jaren samenwerking met een 

cadeaubon.  

 

 


